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VÍTEJ JEZU KRISTE, S NEBESKÉ VÝSOSTI:  
VÍTEJ Z PANNY ČISTÉ, NÁŠ PŘEDRAHÝ HOSTI. 
PŘIŠELS K NÁM OD OTCE, SPASENÍ PŮSOBCE,  
TOBĚŤ SE TĚŠÍME, V TOBĚ VESELÍME: 
VÍTEJ - KRÁLI NÁŠ! 
                                                 /KANCIONÁL BRATŘÍ ČESKÝCH, PODLE 
                                                   BERLÍNSKÉHO EXEMPLÁŘE 1753 / 
 
NEDÁVNO JSEM V KÁZÁNÍ ŘEKL: 
V JERUZALÉMSKÉM CHRÁMĚ BYLA BOŽÍ SLÁVA 
SE VŠÍ NÁDHEROU, 
ALE V BETLÉMSKÉM CHLÉVĚ BYL PÁN BŮH SÁM ! 
 
Drazí a milí - moji přátelé s rodinami, 
                                                                   Boží láska je nejen věčná, ale v každé chvíli má 
svou moc! 
Vánoce a celý advent - nám toto všechno umocňují - což je dobře! 
Při rozsvěcování vánočního stromu, před  Obecním úřadem v Ostravici - 27.11.2016 - to byla 
I. neděle adventní - 
 jsem řekl: BŮH LÁSKA JE, KDO V LÁSCE PŘEBÝVÁ, V BOHU PŘEBÝVÁ A BŮH V 
NĚM...máme tedy Pána Boha v nitru a proto se radujeme. Láska nám nedovolí se neradovat. 
Láska způsobila, že smíme spolu zpívat koledy a velebit i čekat Toho, který 
přináší  POŽEHNÁNÍ - POKOJ - ŠTĚSTÍ I ZDRAVÍ. Takový je tedy Pán Bůh ve své 
podstatě. 
Mnoho lidí se dnes ptá - ukažte nám Boha?  Může se dívat ten Váš Bůh - na neštěstí, 
nepokoj, závist, egoismus a to vše nedobré? ...já vždy říkám - ANO - DÍVÁ SE NA TO A JE 
MU SMUTNO.  
BŮH VIDÍ ŽE SE TOTO DĚJE JEN A JEN PROTO, ŽE MEZI LIDMI NENÍ LÁSKY! 
JE TEDY VŠE NA NÁS LIDECH - ŽIJME BOHEM-ŽIJME LÁSKOU...LÁSKA BUDE 
VŠUDE DOMINOVAT 
A LIDÉ BUDOU ŠŤASTNÍ A RADOSTNÍ ! 
                                                                          A tak Vám všem přeji, aby tato LÁSKA byla 
ve Vašich srdcích, bytech, domovech, chatách a chalupách- a vždy kolem Vás - a pak budete 
ušetřeni mnohých otazníků. 
Pán Bůh sám ať Vám přidá radost ve vánočním čase a Jeho požehnání a dobrota ať Vás 
provází celým rokem 2017. 
                 Jsem na Vaší straně - jsem s Vámi - Váš JANÁS Pavel, farář na Ostravici 
 
Betlém je od sestry Jitky Petrikovičové, keramičky, která byla pokřtěna zde v kostele na 
Ostravici a znal jsem ji osobně. Betlém je ve farním sboru evang. církve v Martině-
Slovensko. /několik figurek mám ve svých soukromých sbírkách jež mi Jitka osobně 
darovala/ 
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